
 

Protokoll Styrelsemöte i 

föreningen MALENBO 

14 Juli 2020 kl 17.00 via Videolänk 

 

Närvarande: Gunnar Ericsson, Caroline Prabert, Gustaf Lindskog,            
Karin Wennström, Ann-Louise Abbestam, Lena Elisson, Yen Ly-Huynh,      
Britta Unander-Scharin 

 

1. Öppnande - Ordföranden hälsade alla välkomna och förklarade mötet 
öppnat.  

 
2. Dagordningen gicks igenom och godkändes. 

 

3. Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 
 

4. Dagens protokoll – Till justerare utsågs Lena Elisson, jämte ordföranden. 

 
5. Möte med kommunen – Gunnar sammanfattade mötet vi hade med 

kommunen den 1 juli. Caroline har också skrivit minnesanteckningar från 

mötet man kan läsa. 
 

6. Information om Köpmansgatan – Caroline har fått ett underlag från 
Hans Paganus för att kunna informera på årsmötet. Vi gick igenom det.  

 
7. Portalen – Portalen är nu målad, uppsatt och galvaniserad plåt är 

monterad på nedre delen för att skydda mot ”hanhundars passion för 

stolpar”. 
Gunnar har också fyllt i hålen som lämnades där skylten stod tidigare.  
 

8. Skylten vid boulebanan – Skylten är tillverkad och skall nu målas av 
Johanna i stil med portalen. Vi diskuterade vad som skall stå högst upp 
ovanför själva skylten och kom fram till att det helt enkelt skall stå ”Malens 

boulebana”. Caroline tar kontakt med Patrik Isaksson (snickaren) och 
Johanna och ser till att detta blir gjort. 
Vecka 30 är Marie Eriksson från kommunen tillbaka från semestern och 
skall då bestämma träff med Gunnar för att komma överens om en exakt 

plats att sätta upp skylten på. Mellan boulebanan och strandpromenaden är 
det tänkt, så att man uppmärksammar att det finns en boulebana där. 
Vi diskuterade också skötsel av banan. Idag verkar den inte skötas 

regelbundet i alla fall. Ann-Louise i styrelsen har dock varit där och spelat 
flera gånger. Varje gång har hon trädgårdsredskap med sig och rensar bort 
ogräs. Vi skall dock ta upp frågan med kommunen nästa gång. 

 
9. Anslagstavlan vid Tångbryggan – Karin och Caroline klippte runt skylten 

vi fått lov från kommunen att använda för våra notiser. Där satte vi upp 



inbjudan till årsmötet. Vi sa att vi till nästa år också skall försöka hitta en 
plats nära Malens havsbad, så att vi sprider ut våra notiser inom Malen. 

Kanske vi kan fråga vid bassängen om de har en plats där vi kan sätta upp 
inbjudan. 
 

10. Utegym för äldre – Ann-Louise har sänt oss foton på den typ av 

gymutrustning som hon sett på många platser utomlands och som även 
finns på flera platser i Sverige, tex i Hässleholm. Vi föreslog att Ann-Louise 
tex kan vara med på nästa möte med kommunen och till dess tar reda på 

lite mer om detta, för att ge ett mer konkret förslag. 
 

11. Årsmötet 16 juli – Bokslutet är klart och revisorerna har skrivit 

revisionsberättelse. Gunnar skall skriva årsberättelsen och sänder den till 
oss imorgon. Caroline har gjort en Powerpointpresentation med allt 
material som skall visas på mötet. 

Gustaf sänder ut ett nytt mail till medlemmarna imorgon, som en 
påminnelse till årsmötet. 
 

12. Kassör – Yen ställer upp ett år till, men vi fortsätter jakten på någon som 

är intresserad ta över det uppdraget. 
 

13. Nästa möte – Konstitueringsmötet tar vi direkt efter årsmötet. Nästa 

styrelsemöte i augusti. Caroline sänder ut en doodle med datum. Ev extra 
möte med kommunen i september eller oktober. 
 

14. Att göra inför nästa möte – Gunnar tar kontakt med Bjäre NU för 
intervju. 
 

15. Att komma ihåg inför nästa möte med kommunen: 
a. Skötsel av boulebanan 
b. Utegym för äldre 
c. Skötsel av parken kring portalen 

d. Skötsel av strandängarna har vi ju förstått bara sker med punktinsatser 
numera, men vi talade om att man kanske bör tänka på att 
fästingproblemet blir större även i vår del av landet.  

e. Renovering av byggnaderna i Havsbadsparken (paviljong etc) 
f. Tennisplanket diskuterades inte den 1 juli. Kan vi ta upp igen till nästa 

möte. 

 
16. Avslutning – Ordföranden tackade alla och förklarade mötet avslutat.  

 

Båstad den 14 Juli 2020 

Vid protokollet: ____________________________ 

  Caroline Prabert 

 

Justeras: _______________________      _________________________ 

 Lena Elisson       Gunnar Ericsson, ordförande  


